
 

 

 

 
 
Institutt for geofag 
 

Instituttrådsmøte 4/2007 

18. desember 2007 

Auditorium III, Geologibygningen, kl 10:00-12:00 

 

Sakspapirer 

Dagsorden 

1. Sak 2007/7 Instituttets styringsorganer 

2. Sak 2007/8 Langtidsbudsjett 

3. Sak 2007/4 Strategiske satsninger, oppfølging 

4. Orienteringssaker 

a. Status for strategiarbeidet 
b. Økonomi 2007 
c. Budsjett 2008 
d. Ny krav til prosjekthåndtering 
e. Endringer i instituttadministrasjonen 
f. Rekruttering vitenskaplige stillinger 
 

 

Vedlegg: 

1. 2007_3_01 Valgene 2008 - veiledning fra fakultetet. 

2. 2007_3_02 Langtidsbudsjett for Institutt for geofag 2008-2012 

3. 2007_3_03 Fakultetets "tildelingsbrev" for strategiske satsninger 

4. 2007_3_04 Økonomirapport for november 

5. 2007_3_05 Notat fra kontorsjef om administrasjonen 
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Sak 2007/7 Instituttets styringsorganer 

Institutt for geofag har ansatt leder og instituttråd med valgt leder. Dette er den såkalte 
"Bergensmodellen", som vi er alene om på MatNat, men som er ellers er brukt på 
Medisinskfakultet og Juridisk fakultet. De to andre modellene, som begge er i bruk på 
fakultetet, er ansatt leder og instituttstyre, ledet av instituttleder, og valgt instituttleder 
med instituttstyre. Farmasi har en egen modell, med ansatt direktør. 

Instituttleders åremål utløper 28. februar 2009. Det er mulighet for retilsetting i en ny 
fireårsperiode, men stillingen skal utlyses. Før den utlyses, må instituttet ta stilling til om 
man ønsker å endre organiseringsmodellen, og det må skje ganske raskt, ettersom en 
endring må behandles og godkjennes i Universitetsstyret. De tre aktuelle modellene er: 

• ansatt instituttleder, instituttråd (dagens modell) 

• ansatt instituttleder, instituttstyre ledet av instituttleder 

• valgt instituttleder, instituttstyre ledet av instituttleder 
 

Valgt instituttleder og instituttråd med egen leder er neppe en aktuell kombinasjon. 

Det kan nevnes at instituttet fikk anledning til å benytte rådsmodellen under 
forutsetning av at modellen skulle evalueres. Fakultetet har imidlertid ikke tatt stilling til 
når det skal gjøres, det virker imidlertid naturlig at det blir gjort i løpet av neste periode. 

Rådsleder innleder, instituttleder fratrer. 

Instituttrådet bes ta stilling til om man vil vurdere å endre organiseringsmodell, og i så 
fall bestemme prosess. 

 

Vedlegg: 

2007_3_01 Valgene 2008 - veiledning fra fakultetet. 

 

Sak 2007/8 Langtidsbudsjett 

Instituttet ble i høst, som de andre instituttene på fakultetet, pålagt å utarbeide et 
langtidsbudsjett. Fristen var for kort til at budsjettet kunne behandles i instituttrådet. 
Dette er imidlertid ikke gjort en gang for alle, og det er viktig at det er sammenheng 
mellom langtidsbudsjett og strategi. De viktige elementene her er antall faste stillinger. 
som i stor grad styrer utgiftsiden, og variable nntekter gitt ved studiepoengproduksjon, 
doktorgrader, publiseringspoeng og prosjektoverhead 

Instituttleder orienterer. 

Instituttrådes til å kommentere på om forutsetninger og innhold i langtidsbudsjettet 
synes fornuftige og realistiske. 

 

Vedlegg: 

2007-4-02 Langtidsbudsjett for Institutt for geofag, 2008 til 2012. 
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Sak 2007/4 Fakultetets bestilling av nominasjoner/søknader til 
strategiske satsninger 

Dette er nå en informasjonssak. De to utviklingsområdene "Water as a regulator in 
biogeochemical cycles" og "Petroleumssystemer og bassengutvikling" er godkjent av 
fakultetet. I godkjenningen er det lagt en del føringer på organiseringen av 
satsningsområdene. I den opphavelige innkallingen fra fakultetet ble det annonsert en 
ny runde høsten 2007/våren 2008. Det er nå uklart når neste runde kommer, men det 
blir neppe i dette dekanatets funksjonstid, dvs ut 2008. Konsekvensene av dette bør 
diskuteres. 

Instituttleder innleder. 

Instituttrådet inviteres til kommentarer og synspunkter 

 

Vedlegg: 

2007_3_03 Fakultetets "tildelingsbrev" for strategiske satsninger. 
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Orienteringssaker 
Status for strategiarbeidet 
Arbeidet på strategidokumenter har langt på veg stoppet opp i høst, samtidig som 
langtidsbudsjettet er kommet til som et nytt strategisk element. Instituttleder informerer 
om videre prosess. 
 
Økonomi 
Kontorsjef kommenterer instituttets økonomi og gjennomgår hovedmomenter i siste 
økonomirapport.  
 
Vedlegg: 
2007_3_04 Økonomirapport for november 
 
Tildeling 2008 
Basisbevilgning for 2008 vedtas i fakultetsstyremøte 17. des 2007. Tallene har svingt en 
del i løpet av prosessen, men det er klart at 2008 blir et nytt hvileskjær - for 
departementet, ikke for oss som skal leve med en strammere økonomi. Kontorsjef 
informerer. 
 
Ny krav til prosjekthåndtering 
Mange vil allerede ha merket at det er innført og praktiseres strengere krav til 
projektadministrasjon. Økonomiansvarlig informerer om de viktigste endringene og 
utfordringene for instituttet. 
 
Endringer i instituttadministrasjonen 
Instituttadministrasjonen stilles overfor ny krav og utfordringer - kontorsjef orienterer 
om hvordan vi møter disse utfordringene. 
 
Vedlegg: 
2007_3_05 Notat fra kontorsjef om administrasjonen 
 
Rekruttering vitenskaplige stillinger 
Instituttleder informerer om status på sentrale rekrutteringsprosesser. 
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